

## 可愛寵物郵票(續)

繼 114 年以寵物狗、貓為主題發行「可愛寵物郵票」後，本公司續以兔子、烏龜、倉鼠、守宮及鸚鵡等萌寵規劃發行郵票 1 套 10 枚，面值均為 8 元。為增添集郵樂趣與便利公眾用郵，並規劃小全張 1 張及全張 50 枚之自黏式郵票，預定於 115 年 4 月 21 日發行。

郵票圖案以廣受民眾喜愛的小型寵物為主角，包含溫馴可人的兔子、吉祥長壽的烏龜、靈巧逗趣的倉鼠、獨具魅力的守宮及羽色華麗的鸚鵡。千姿百態的萌寵，不僅給予家人溫馨的陪伴，更帶來許多歡笑與感動。

郵票由大觀視覺顧問股份有限公司設計，紐西蘭伯樂爾印刷以彩色平版印製。配合郵票發行，特印製首日封、貼票卡、護票卡、原圖明信片及活頁集郵卡各 1 批，於 115 年 4 月 17 日開始發售；另製作預銷首日戳套票封於 4 月 21 日郵票發行當天出售，歡迎訂購。其他詳情請參閱本公司印行之集郵報導或今日郵政月刊。

# Chunghwa Post Co., Ltd. Republic of China

Postage Stamps Issuing  
Information No. 5 (2026)

Taipei, Taiwan, R.O.C.

## Cute Pets Postage Stamps (Continued)

Continuing the series of Cute Pets Postage Stamps released in 2025, Chunghwa Post is issuing a set of ten stamps, each with a denomination of NT\$8. The stamps feature adorable pets, including rabbits, turtles, hamsters, geckos and parrots. To add to philatelists' fun and to the convenience of the general stamp-using public, these stamps will be released as one souvenir sheet and a sheetlet of 50 self-adhesive stamps on April 21, 2026.

The stamp designs showcase popular small pets loved by the public, including gentle and adorable rabbits, auspicious and long-lived turtles, agile and playful hamsters, uniquely charming geckos and brightly colored parrots. These adorable pets, with their various charming appearances, not only provide warm companionship to families but also bring much laughter and heartfelt moments.

The stamps were designed by Delta Design Corporation and printed in color offset by Brebner Print (New Zealand). A first-day cover, folders with and without mounts, a loose-leaf album page, and maximum cards to be sold on April 17, 2026. A pre-cancelled FDC with the full set of stamps will go on sale on April 21, 2026, the date of issuance of the stamps. For further information, please refer to the upcoming *Philatelic Bulletin* or *Postal Service Today*.